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Protokół Nr: RM.0002.4.2023.JP 

 

Nazwa sesji:  L   LXIII sesja Rady Miejskiej w Hrubieszowie  

Data sesji:  23.03.2023 

Numer sesji:  RM.0002.4.2023.JP 

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Sala konferencyjna Miejskiej Biblioteki Publicznej 

- Hrubieszowskiego Centrum Dziedzictwa,  

ul. 3 Maja 10 

Godzina rozpoczęcia:  10:00 

Godzina zakończenia:  12:34 

 

Lista radnych obecnych na sesji: 

1. Wiesław Bańka 

2. Anna Naja 

3. Marian Cisło 

4. Danuta Kowalska 

5. Leszek Kryszczuk 

6. Czesława Nowak 

7. Iwona Świstowska 

8. Andrzej Guz 

9. Józef Bojarczuk 

10. Barbara Wierzchowska 

11. Artur Danilczuk 

12. Jan Szulakiewicz 

13. Ryszard Wiech 

Oprócz radnych na sesji obecni byli: Burmistrz Miasta Marta Majewska, Zastępca 

Burmistrza Paweł Wojciechowski, Sekretarz Miasta Monika Podolak, Skarbnik Miasta Marta 

Woźnica, radca prawny Mariola Sadowska, Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania 

Przestrzennego Marta Szopa, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska Anna Frączek, Naczelnik Wydziału Oświaty i Kultury Radosław Dąbrowski, 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Przemysław Podskarbi, Kierownik Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej Aldona Malińska-Margol, Kierownik Środowiskowego Domu 

Samopomocy Halina Bogatko, Kierownik Miejskiej Służby Drogowej Mariusz Biront, 
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Kierownik Zakładu Energetyki Cieplnej Artur Szumiata,  Kierownik Biura Projektu Rozwój 

Lokalny Wojciech Czernysz, Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 1 „Pobereżany” Bogdan 

Patkowski, Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 3 „Podgórze” Małgorzata Cios, 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 4 „Śródmieście” Sławomir Kędziera oraz mieszkańcy.  

Lista przerw w trakcie obrad 

Czas rozpoczęcia Czas zakończenia 

10:14:49 10:19:02 

11:24:31 11:41:32 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Otwarcia LXIII sesji Rady Miejskiej w Hrubieszowie dokonała Przewodniczący Rady 

Miejskiej A. Naja, która na podstawie listy obecności (w załączeniu) stwierdziła 

prawomocność obrad oraz powitała zebranych i oglądających obrady przez internet. 

Poprosiła również zabierających głos o używanie mikrofonów lub podchodzenie do 

mównicy, o przestrzeganie przepisów RODO oraz o wyłączenie telefonów. 

2. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący A. Naja wniosła o zmianę zaproponowanego porządku obrad 

polegającą na zdjęciu, na wniosek Komisji Oświaty, Kultury, Prawa i Administracji, 

zaproponowanego  punktu 7: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania boiskom przy 

Szkole Podstawowej Nr 2 imieniem Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Hrubieszowie 

imienia Marka Ambrożego Kitlińskiego. Następnie przeprowadziła jawne głosowanie,  

w wyniku którego wniosek został przyjęty przy jednym głosie przeciwnym.    

Przewodniczący A. Naja wniosła o wprowadzenie do porządku obrad punktu 7: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania wniosku Burmistrzowi Miasta 

Hrubieszowa zgodnie z właściwością. Następnie przeprowadziła jawne głosowanie,  

w wyniku którego wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący A. Naja przeprowadziła jawne głosowanie nad przyjęciem 

zmienionego porządku obrad, który został przyjęty jednogłośnie.    

Po głosowaniu Przewodniczący A. Naja zarządziła przerwę w obradach. 

3. Przyjęcie protokołu z LIX sesji 

Przewodniczący A. Naja zapytała radnych czy mają uwagi do protokołu z LIX sesji  

a wobec ich braku zarządziła imienne głosowanie w którym protokół został przyjęty 

jednogłośnie (w głosowaniu udział wzięło 12 radnych). 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Iwona Świstowska Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

4. Przyjęcie protokołu z LX sesji 

Przewodniczący A. Naja zapytała radnych czy mają uwagi do protokołu z LX sesji  

a wobec ich braku zarządziła imienne głosowanie w którym protokół został przyjęty 

jednogłośnie (w głosowaniu udział wzięło 12 radnych). 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 
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Anna Naja Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

5. Przyjęcie protokołu z LXI sesji 

Przewodniczący A. Naja zapytała radnych czy mają uwagi do protokołu z LXI sesji  

a wobec ich braku zarządziła imienne głosowanie w którym protokół został przyjęty 

jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 
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6. Przyjęcie protokołu z LXII sesji 

Przewodniczący A. Naja zapytała radnych czy mają uwagi do protokołu z LXII sesji  

a wobec ich braku zarządziła imienne głosowanie w którym protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Anna Naja Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania wniosku Burmistrzowi 

Miasta Hrubieszowa zgodnie z właściwością 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Przewodniczący A. Naja. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny R. Wiech przedstawił 

Uchwałę nr 1/2023 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Hrubieszowie  

z dnia 22 marca 2023 r. w sprawie uznania Rady Miejskiej w Hrubieszowie za organ 

niewłaściwy do rozpatrzenia wniosku wraz z uzasadnieniem.  
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Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

Andrzej Guz 

Marta Majewska 

W dyskusji radny R. Wiech stwierdził, że sprawa podniesiona we wniosku Zarządu  

Wspólnoty Mieszkaniowej „Górna 31" ma duży ciężar gatunkowy, ponieważ dotyczy także 

innych wspólnot i spółdzielni mieszkaniowych. Dodał, że sprawa była trudna do rozpoznania 

przez Komisję, ponieważ trzeba byłoby posiłkować się fachowcami z różnych dziedzin, żeby 

ją rozstrzygnąć, więc Komisja uznała, za zasadne przekazanie wniosku Burmistrzowi Miasta, 

który odpowiada za działalność Spółki, której jest właścicielem w imieniu wszystkich 

mieszkańców.  

Podkreślił, że to jest sprawa skutkująca wielkimi obciążeniami finansowymi 

poszczególnych wspólnot i spółdzielni mieszkaniowych, ponieważ dotyczy inwestycji 

dokonanych nawet 40 lat wcześniej wobec czego  przyłącza kanalizacyjne i wodociągowe już 

się zamortyzowały oraz, że istnieje obawa, że w najbliższym czasie będą potrzebne duże 

nakłady finansowe, którym zwłaszcza małe wspólnoty mieszkaniowe nie będą w stanie 

sprostać.  

Stwierdził, że jego zdaniem sprawa wygląda jakby PGKiM wyrzekł się tych przyłączy 

i nieformalnie jest to po stronie jako własność wspólnot i spółdzielni mieszkaniowych, więc 

dlatego jest to sprawa trudna do rozwiązania,. Dodał, że przy odrobinie dobrej woli sprawa 

jest do rozwiązania, nawet bez potrzeby oczekiwania na rozstrzygnięcie sądu.  

Przewodniczący A. Naja wyjaśniła, że względów formalnych Rada Miejska  

oraz Komisja Skarg, Wniosków i Petycji nie może rozpatrywać wniosków dotyczących spółki 

prawa handlowego jaką jest PGKiM w związku z czym zasadne jest przekazanie wniosku 

Burmistrzowi Miasta Hrubieszowa zgodnie z właściwością.  

Burmistrz M. Majewska stwierdziła, że kwestie podnoszone we wniosku Zarządu  

Wspólnoty Mieszkaniowej „Górna 31" nie leżą w kompetencji Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji oraz Rady Miejskiej.  

Zauważyła, że wniosek nie zawiera konkretnych wskazań i stanowi wyraz 

niezadowolenia mieszkańców wspólnoty „Górna 31" z dotyczących jej decyzji, więc nic 

dziwnego, że Komisja nie miałaby uprawnienia w tym zakresie.  

Podkreśliła, że takiego uprawnienia nie ma także Burmistrz pomimo tego, że miasto 

jest 100-procentowym właścicielem Spółki.  
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Poinformowała ponadto, że na spotkaniu 17 marca br., na które zostały zaproszone 

wszystkie wspólnoty i spółdzielnie mieszkaniowe oraz radni, poruszone zostały kwestie  

działalności PGKiM i ZEC, w tym problem różnic w utracie wody oraz różnic 

interpretacyjnych Spółki oraz spółdzielni i wspólnot dotyczących inwestycji, napraw  

i usuwania awarii. 

 Podkreśliła, że zostało wypracowane porozumienie w kwestii różnic w odczytach 

wodomierzy, któro  rozwieje istniejące wątpliwości. 

Powiedziała, że podczas spotkania przedmiotem dyskusji były również kwestie 

usuwania awarii podkreślając, że każda sytuacja była jest i będzie sytuacją indywidualną  

a stroną zawsze jest Spółka i spółdzielnia bądź wspólnota.  

Zauważyła, że granice działek oraz konkretne inwestycje w wielu wypadkach nie 

zostały zinwentaryzowane lub nie mają odzwierciedlenia w dokumentacjach spółdzielni, 

wspólnot czy PGKiM.  

Stwierdziła, że zderzamy się z dwiema kwestiami: z zapisami umów które wiążą 

wspólnoty i spółdzielnie z PGKiM oraz z aktualnym stanem prawnym, czyli uchwałą siedmiu 

sędziów Sądu Najwyższego z 2017 roku, na którą powołuje się PGKiM. Dodała, że  

przedmiotem postępowania sądowego jest już jedna z takich sytuacji, ponieważ HSM złożyła  

wniosek do sądu o ustalenie stanu faktycznego.   

Podkreśliła, że rozumie zarówno spółdzielnie i wspólnoty w zakresie pojawiających 

się problemów oraz przewidywanych kosztów, jak i stanowisko Spółki w zakresie 

obowiązującego orzeczenia Sądu Najwyższego.  

 Stwierdziła, że bardzo dobrze się stało HSM złożyła wniosek do sądu, ponieważ 

orzeczenie sądowe definitywnie rozstrzygnie spór prawny i da konkretną linię decyzyjną 

jednej i drugiej stronie. Dodała, że do tego czasu wszystkie sprawy będą rozwiązywane 

indywidualnie. 

Radny R. Wiech zapytał czy obowiązuje umowa zawarta 1 czerwca 2018 roku 

pomiędzy PGKiM a Wspólnotą Mieszkaniową „Górna 31”. Stwierdził również, że nie trzeba 

specjalnych działań, żeby PGKiM wyjaśnił co jest z tą umową, bo jeżeli trzymać się zapisów 

umowy to sprawa wydaje się oczywista.  

Zauważył, że pewne światło rzuciłoby na sprawę sprawdzenie kto odbierał 

poszczególne odcinki i przyłącza dodając, że rozstrzygnięcie sądowe będzie dotyczyło także 

pozostałych podmiotów.  

Radny A. Guz stwierdził, że ludzka niewdzięczność nie zna granic ponieważ 

Burmistrz zrobiła społeczeństwu Hrubieszowa półtora miliona prezentu, dzięki czemu 
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mieszkańcy nie płacą po 1 600 zł za mieszkanie tylko w miarę tanio. Dodał, że podczas 

spotkania 17 marca br. wskazane zostały drogi jak rozwiązać wiele z istniejących problemów 

a wdzięczność ludzką to mamy w tej skardze.  

Burmistrz M. Majewska powiedziała, że umowy zawarte przez PGKiM ze 

wspólnotami i spółdzielniami obowiązują  oraz, że są tożsame, jednolite i takie same dla 

wszystkich podmiotów, które podpisały je ze Spółką.  

Podkreśliła, że występujące problemy są efektem niedociągnięć różnego rodzaju  

z poprzednich lat oraz niedopełnienia obowiązków i nieprzypilnowania dokumentacji, która 

powinna znajdować się po stronie Spółki albo po stronie poszczególnych spółdzielni.  

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta przy 

jednym głosie przeciwnym.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 92,31% 

Jestem przeciw 1 7,69% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem przeciw 

Iwona Świstowska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 
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8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru 

zdegradowanego i obszaru rewitalizacji Miasta Hrubieszów 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski.   

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny W. Bańka przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Prawa i Administracji radny M. Cisło 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny J. Szulakiewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji  

w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny R. Wiech przedstawił 

pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 
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Anna Naja Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania 

Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Hrubieszów 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski.   

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny W. Bańka przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Prawa i Administracji radny M. Cisło 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny J. Szulakiewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji  

w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny R. Wiech przedstawił 

pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

Paweł Wojciechowski 

W dyskusji radny R. Wiech zwrócił uwagę, że w tym działaniu bardzo ważny jest 

udział mieszkańców oraz różnych instytucji, podmiotów gospodarczych, żeby ten Program 

był opracowany na Hrubieszów oraz, że zostały określone najbardziej potrzebujące części 

Hrubieszowa, to jest Śródmieście i Podgórze i dlatego bardzo ważny jest udział 

społeczeństwa i wszystkich podmiotów, żeby Program był skrojony na miarę potrzeb.  

Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski przypomniał, że wszystkie dokumenty 

strategiczne, nie tylko Gminny Program Rewitalizacji, podlegają partycypacji społecznej  

i odbywają się konsultacje społeczne dodając, że w kwestii wyznaczenia obszaru 

zdegradowanego również odbyły się takie konsultacje oraz, że kolejne odbędą się kiedy 

zostanie przygotowany projekt Gminnego Programu Rewitalizacji.  
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Podkreślił, że na poszczególnych etapach przygotowania tego dokumentu był on  

konsultowany z mieszkańcami, m.in. w postaci zbierania uwag i ankiet.  

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Andrzej Guz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii rozwoju 

ponadlokalnego Hrubieszowskiego Obszaru Funkcjonalnego na lata 2021 - 2030, w tym 

trybu konsultacji 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski.   

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Danuta Kowalska Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Miastu Zamość 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska.   

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Miastu Chełm 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska.   

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Artur Danilczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 
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Andrzej Guz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej na rok 2023 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik M. Woźnica.   

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

Marta Majewska 

W dyskusji radny R. Wiech poprosił o rozszerzenie informacji dotyczącej 

zmniejszenia wysokości subwencji światowej i zmniejszenia wydatków na wynagrodzenia 

nauczycieli.  

W odpowiedzi Burmistrz M. Majewska poinformowała, że zmniejszenie to wynika  

z informacji otrzymanej z Ministerstwa Finansów dotyczącej zmniejszenia wysokości   

subwencji światowej.  

Przypomniała, że co roku były zmniejszenia w tym zakresie, w ubiegłym roku  

o około 90 000 zł, a w bieżącym o 103 888 zł. 

Poinformowała, że jeżeli zmniejszamy dochody to musimy zbilansować budżet, więc 

zmniejszamy też wydatki na wynagrodzenia nauczycieli, dodając, że jest to zabieg 

techniczny, ponieważ pod koniec roku miasto będzie musiało dołożyć do oświaty, w tym do 

wynagrodzeń  nauczycieli. 

Podkreśliła, że nie jest prawdą, że subwencja oświatowa pokrywa wynagrodzenia 

nauczycieli, zwłaszcza, że corocznie jest zmniejszana.  

Radny R. Wiech zapytał czy oprócz SP Nr 3 pozostałe szkoły miały możliwość 

skorzystania z finansowania w ramach programu Ponadnarodowa mobilność uczniów. 
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Burmistrz M. Majewska odpowiedziała, że wszystkie miejskie szkoły aplikowały do 

programu Ponadnarodowa mobilność uczniów, jednak SP Nr 2 nie uzyskała finansowania, 

natomiast SP Nr 1 znajduje się na liście rezerwowej. Dodała, że miejskie szkoły od 3 lat 

aplikują corocznie do tego programu.  

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Iwona Świstowska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik M. Woźnica.   

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
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Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

Marta Woźnica 

W dyskusji radny R. Wiech stwierdził, że mamy kolejną sesję kiedy pogarsza się 

wynik budżetu dodając, że czynnik powodujący pogorszenie wyniku budżetu jest mniejszy, 

bo wynosi 23 000 zł. 

 Dodał, że wydaje się, że będzie trudno osiągnąć założony wynik budżetu uchwalony 

w grudniu 2022 roku, więc czeka, żeby  ten wynik zaczął się poprawiać, ale na razie jakoś tak 

tego nie widać.  

Zauważył, że wynik budżetu będzie uzależniony od poziomu wykonania miejskich  

inwestycji, dodając, że ma nadzieję, że w ciągu 5 miesięcy zmaterializuje się ledowe 

oświetlenie miasta, ponieważ byłby to krok, żeby zmniejszyć wydatki na oświetlenie. 

Skarbnik. M. Woźnica poinformowała, że wspomniana przez radnego kwota 23 000 

zł, którą teraz wprowadzamy po stronie przychodów i która jednocześnie zwiększa deficyt, są 

to środki, które wpłynęły w zeszłym roku i zostały niewykorzystane, więc tak naprawdę tak 

jakby pomniejszały zeszłoroczny deficyt, więc w ciągu 2 lat ta kwota niejako się bilansuje,  

ponieważ w ubiegłym roku wykonany deficyt z tego tytułu był mniejszy, a w bieżącym roku 

będzie większy. 

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta przy 

jednym głosie wstrzymującym.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 92,31% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 1 7,69% 

 

Radny Oddany głos 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 
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Marian Cisło Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Ryszard Wiech Wstrzymuje się 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr 

przejazdu stosowanej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży i uczniów oraz rodziców 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Prawa i Administracji radny M. Cisło 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Czesława Nowak Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 
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Iwona Świstowska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody Burmistrzowi 

Miasta Hrubieszowa na sprzedaż nieruchomości gruntowej zabudowanej, położonej  

w Hrubieszowie obręb Podgórze przy ul. Rubinowej, oznaczonej numerem działki 2793 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik M. Szopa. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 
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17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów dzierżawy 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik M. Szopa. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Marian Cisło Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Po zakończeniu głosowania Przewodniczący A. Naja zarządziła przerwę w obradach 

do godz. 11:40. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miejskiej Hrubieszów 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 
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Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny J. Szulakiewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji  

w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Marian Cisło Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania  

z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2022 oraz przedstawienia 

potrzeb w zakresie pomocy społecznej 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny J. Szulakiewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji  

w sprawie projektu uchwały.  
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Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Danuta Kowalska Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania  

z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej za rok 2022 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny J. Szulakiewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji  

w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.   
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Statutu Środowiskowego Domu Samopomocy w Hrubieszowie 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Prawa i Administracji radny M. Cisło 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

22. Rozpatrzenie Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

Gminę Miejską Hrubieszów za rok 2022 

Sprawozdanie przedstawił Naczelnik R. Dąbrowski. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Prawa i Administracji radny M. Cisło 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie Sprawozdania.  

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Sprawozdanie zostało przyjęte 

jednogłośnie (w głosowaniu udział wzięło 12 radnych).   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Wiesław Bańka Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 
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Jan Szulakiewicz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

23. Rozpatrzenie Raportu z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki, 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w 2022 roku 

Raport przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie przyjęcia Raportu.  

Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny J. Szulakiewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji  

w sprawie przyjęcia Raportu.  

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Raport został przyjęty jednogłośnie 

(w głosowaniu udział wzięło 12 radnych).   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Marian Cisło Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 
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Leszek Kryszczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

24. Rozpatrzenie Sprawozdania z działalności Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Hrubieszowie za rok 2022 

Sprawozdanie przedstawiła Burmistrz M. Majewska.  

Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny J. Szulakiewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji  

w sprawie przyjęcia Sprawozdania.  

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Sprawozdanie zostało przyjęte 

jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Iwona Świstowska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 
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Barbara Wierzchowska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

25. Rozpatrzenie Sprawozdania z działalności Miejskiej Służby Drogowej  

w Hrubieszowie za rok 2022 

Sprawozdanie przedstawiła Burmistrz M. Majewska.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

poinformował o przyjęciu Sprawozdania przez Komisję.   

Osoby proszące o głos 

Jan Szulakiewicz 

Andrzej Guz 

Danuta Kowalska 

W dyskusji radny A. Guz stwierdził, że Kierownik M. Biront jest odpowiednim 

człowiekiem na odpowiednim miejscu oraz, że Burmistrz właściwie zainwestowała w niego  

i jego ekipę oraz podziękował zatrudnionym w MSD za ich pracę podkreślając staranność, 

wyrozumiałość oraz dobrą współpracę. 

Radna D. Kowalska podziękowała za pracę Miejskiej Służbie Drogowej oraz 

Środowiskowemu Domowi Samopomocy podkreślając, że obie te instytucje zawsze świadczą 

swoją pomoc potrzebującym.  

Radny J. Szulakiewicz również podziękował Kierownikowi MSD za dobrą 

współpracę.  

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Sprawozdanie zostało przyjęte 

jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Czesława Nowak Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 
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Leszek Kryszczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

26. Rozpatrzenie Sprawozdania z działalności Zakładu Energetyki Cieplnej  

w Hrubieszowie za rok 2022 

Sprawozdanie przedstawiła Burmistrz M. Majewska.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

poinformował o przyjęciu Sprawozdania przez Komisję.   

Osoby proszące o głos 

Jan Szulakiewicz 

Andrzej Guz 

W dyskusji radny J. Szulakiewicz zaapelował o oszczędzanie energii cieplnej.  

Radny A. Guz podziękował Kierownikowi A. Szumiacie za jego osobiste 

zaangażowanie oraz wszelkie starania skutkujące tym, że mieszkańcy Hrubieszowa otrzymali 

tanie ciepło.  

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Sprawozdanie zostało przyjęte 

jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Andrzej Guz Jestem za 
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Leszek Kryszczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

27. Rozpatrzenie Sprawozdań z rocznej działalności Samorządów Mieszkańców  

z wykorzystaniem środków pieniężnych za rok 2022 

Sprawozdania przedstawiła Przewodniczący A. Naja, informując, że Przewodniczący 

jednego z osiedli nie złożył sprawozdania. 

Podkreśliła, że każde osiedle ma swoją specyfikę działania i potrzeby odmienne od 

pozostałych oraz, że jedni Przewodniczący działają bardzo prężnie, inni praktycznie w ogóle 

nie działają.  

Przypomniała, że Rada Miasta nie ma kompetencji odwołania Przewodniczącego, 

który nie działa, ponieważ mogą to uczynić tylko mieszkańcy danego osiedla, dodając, że 

nieprzyjęcie sprawozdań  nie rodzi żadnych konsekwencji. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

poinformował o przyjęciu Sprawozdań przez Komisję.   

Osoby proszące o głos 

Andrzej Guz 

Ryszard Wiech 

W dyskusji radny R. Wiech zauważył, że tylko niektóre zarządy osiedli spełniły 

wymógł statutowy odbycia 4 posiedzenia zarządu w roku. Zwrócił także uwagę na wadliwe 

pieczątki niektórych Przewodniczących Zarządów Osiedli.  

Stwierdził, że działanie Zarządów Osiedli jest bardzo zróżnicowane i przypomniał, że 

Rada nie otrzymała opinii jednego z Zarządów w sprawie nadania nazwy ulicy.  
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Podkreślił, że najprężniej działa Sołectwo Sławęcin dodając, że niektóre osiedla nie 

wydatkowały środków przyznawanych z budżetu miasta. Zauważył ponadto, że w dwóch 

osiedlach powinny już odbyć się wybory. 

Rady A. Guz zauważył, że wykrusza się starsze pokolenie, które było aktywne, 

natomiast nowego pokolenia trudno namówić do działalności. Dodał, że stan zdrowotny nie 

zawsze pozwala członkom zarządu na aktywność.  

Burmistrz M. Majewska poinformowała, że wybory na osiedlach zaplanowane były na 

23 marca br., ale ich termin został przesunięty ze względu na sesję. 

Przewodniczący A. Naja stwierdziła, że jeśli ktoś się podejmuje pełnienia funkcji 

społecznej powinien się z niej wywiązywać, dając, że jeżeli oprócz Przewodniczącego osiedla 

funkcjonuje również Zarząd, który powinien zadbać o złożenie sprawozdania.  Przypomniała 

ponadto, że Przewodniczący otrzymuje dietę za pełnienie swojej funkcji. 

Radny R. Wiech stwierdził, że mieszkańcy osiedla mogą odwołać Przewodniczącego, 

który nie spełnia swojej funkcji.  

Radny J. Szulakiewicz zapytał czy każde sprawozdanie będzie głosowane oddzielnie. 

Przewodniczący A. Naja odpowiedziała, że wszystkie sprawozdania będą 

przyjmowane łącznie. 

Radny J. Szulakiewicz stwierdził, że wobec tego wstrzyma się od głosu.  

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Sprawozdania zostały przyjęte przy 

trzech głosach wstrzymujących.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 10 76,92% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 3 23,08% 

 

Radny Oddany głos 

Iwona Świstowska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Artur Danilczuk Wstrzymuje się 
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Wiesław Bańka Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Wstrzymuje się 

Ryszard Wiech Wstrzymuje się 

28. Wolne wnioski 

Osoby proszące o głos 

Andrzej Guz 

Radny A. Guz wyraził szacunek wielki dla pracowników Środowiskowego Domu 

Samopomocy, podkreślając, że jest to praca w specyficznych warunkach oraz, że trzeba mieć 

dużo serca i ludzkiego podejścia do podopiecznych. 

29. Zamknięcie sesji 

Wobec braku innych wolnych wniosków Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja 

zamknęła LXIII sesję o godz. 12:34. 

Materiał wideo z LXIII sesji dostępny jest na stronie internetowej Urzędu Miasta 

Hrubieszów. 

 

             Protokolant:                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

             /-/ Janusz Policha                                                   /-/ Anna Naja 

Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej 

      i jednostek  pomocniczych 

 


